
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 21-11-16 kl. 18:00-19:00  

Plats: Hemma hos Glenn Josefsson och digitalt 

 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter:  
Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com) Är med tom punkt 8. 

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se)  

Lena Bohlin (lena.k.bohlin@gmail.com) 

 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Sekreterare  

Styrelsen väljer Glenn Josefsson till sekreterare. 

3. Val av justeringsman  

Styrelsen beslutar att välja Michael Dahlström till justeringsman. 

4. Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna ordningen men flyttar på ordningen på punkterna.  
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5. Brygga på Sundsstrand? 

Styrelsen beslutar att lämna över frågan till en arbetsgrupp som ombeds redovisa på årsmötet 

i mars. 

6. Föregående mötesprotokoll 21-09-21. 

Styrelsen beslutar att godkänna föregående mötesprotokoll. Finns att läsa på hemsidan 

www.sundsstrand.se. 

7. Kassarapport, samt uppföljning av betalda fakturor. 

Styrelsen lämnar informationen till protokollet. Idag har samfälligheten 672 171,40 kr 

i kassan. En årsavgift saknas. Fått både mail och pappersfakturor. 

8. Uddevalla energi. A) Belysning B) “Transformatorstation” på Kastetvägen.  

A. Tidigare arbeten pågår. Vg se tidigare mötesanteckningar. Finns en trasig 

lampa på Björnemyrsvägen samt en på Västra Sundsskogsvägen. Är 

felanmälda. 

B. Vi har mailat och ställt frågor till Uddevalla Energi men ej fått svar, avvaktar 

bygglovsförfarandet. 

Styrelsen följer upp Uddevalla energi vid nästa möte samt kontakt tas med Uddevalla 

Energi ang schakt vid Moränvägen-Västra Sundskogsvägen inför snöröjning. 

9. Betesmark Henrik lämnar mötet och Glenn går in som ledamot 

J-O och Sara har haft möte med Uddevalla kommun gällande betesmarken. 

Uppstart av röjning av betesyta. Hur gå vidare? Vi inväntar svar från kommunen. Har 

haft en första röjardag 13:e November. Styrelsen följer upp punkten vid nästa möte. 

10. Städdag 21-10-09 

Uppföljning: Upphämtning av sly på Rödjordsvägen missades, åtgärdas snarast. 

Styrelsen är nöjd med arbetet som genomfördes. Dock lärdom till nästa städdag är 

tydligare direktiv så att alla vet vad de ska göra. Viktigt att alla som bor på Sundsstrand 

förstår att de ingår i samfälligheten. Alltså alla villor, höghus och radhus.  

11. Övriga frågor.  

Inga övriga frågor 

12. Nästa styrelsemöte  



Styrelsen beslutar att nästa styrelsemöte blir kl 18:00 onsdagen den 19:e Januari. 

Styrelsen beslutar att årsmöte ska hållas onsdagen 16:e Mars. 

 

  

Sara Ejnell Svensson Ordförande ____________________ 

Michael Dahlström Justeringsman  ___________________ 

Glenn Josefsson Sekreterare ____________________ 

 


